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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2016/17:572 Illegala vapen

Stora mängder vapen fortsätter att föras in i Sverige och många gånger kommer 
dessa vapen från Balkan. Polisen hittar varje år omkring 600 skjutvapen. I snitt 
är det ett eller två varje dag, året om. I storstadslänen har användningen av 
illegala enhandsvapen vid kriminella konflikter kontinuerligt ökat. Tillgången 
till vapen har betydelse.

Det dödliga våldet med skjutvapen har ökat. Under en kortare tid har flera 
dödsskjutningar inträffat, inte minst i några av de områden som beskrivs som 
utanförskapsområden. Tillgången till vapen driver på utvecklingen med fler 
uppgörelser i den undre världen. Detta måste få ett stopp. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vad avser statsrådet att göra för att minska antalet illegala skjutvapen i 
Sverige?

………………………………………

Amir Adan (M)

Överlämnas enligt uppdrag

David Carvajal

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-21
Besvaras senast
2017-01-05


